
Protokół Nr I /06 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 24 listopada 2006r. 
 

I Sesja trzeciej kadencji Rady Powiatu odbyła się 24 listopada 2002r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek 1 (ogłoszenie o 

sesji stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1100,  a zakończyły ok. godz. 1600. 

Sesję zwołał Przewodniczący drugiej kadencji Rady Powiatu p. Zbigniew Ziejewski. P. 

Ziejewski przywitał wszystkich zebranych i poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 3 ustawy 

o samorządzie powiatowym pierwszą sesję nowo wybranej rady powiatu zwołuje 

przewodniczący rady poprzedniej kadencji w ciągu 7 dni po ogłoszeniu zbiorczych wyników 

wyborów.  

P. Ziejewski wyraził opinię, że praca Rady Powiatu poprzedniej kadencji była owocna; 

można sądzić, że przyjęła się z pozytywnym obiorem ze strony społeczeństwa, skoro 

dziesięciu jej członków weszło w skład Rady III kadencji.  

Następnie odśpiewano hymn państwowy i uczczono minutą ciszy pamięć górników – ofiar 

katastrofy w kopalni „Halemba”.   

P. Ziejewski poprosił o otwarcie i prowadzenie obrad sesji radnego – seniora p. Ryszarda 

Figurskiego.  

Ad. 1  

Otwarcie I Sesji Rady Powiatu 

Radny senior – p. Ryszard Figurski otworzył obrady I Sesji drugiej kadencji Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim. Przywitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości, w tym: 

członków Zarządu Powiatu II kadencji Rady Powiatu - Starostę p. Stanisława Czajkę, 

Wicestarostę p. Henryka Jackiewicza oraz pozostałych członków Zarządu - p. Urszulę 

Makowską oraz Juliana Stasiuka; Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, Sekretarza 

Powiatu p. Katarzynę Kaniewską oraz radcę prawnego p. Macieja Sikorskiego; p. Hannę 

Ewertowską – Grzonkowską – Prezesa Sądu Rejonowego w NML; Burmistrza Nowego 

Miasta p. Lidię Grabowską, nowo wybranego Burmistrza Nowego Miasta p. Alinę 

Kopiczyńską oraz nowo wybranego wójta Gminy Grodziczno p. Kazimierza Konicza; 

kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, naczelników wydziałów starostwa 

powiatowego, przedstawicieli mediów oraz mieszkańców powiatu przybyłych na sesję. 

 



 2 

(lista gości stanowi załącznik nr 2).  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności radny - senior stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, przy którym Rada 

może obradować i podejmować prawomocne uchwały (lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 3). 

Ad. 3 

 Wręczenie zaświadczeń Powiatowej Komisji Wyborczej 

Zaświadczenia o wyborze na radnego wręczyła Prezes Sądu Rejonowego w NML p. Hanna 

Ewertowska – Grzonkowska. Pani Prezes złożyła gratulacje nowo wybranym radnym i 

życzyła owocnych obrad. Następnie opuściła salę obrad. 

Ad. 4 

Ślubowanie radnych 

Radny - senior poinformował, że stosownie do postanowień art. 20 ust. 1 ustawy o 

samorządzie powiatowym radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie. Poprosił 

wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

"Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 

Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 

pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać 

Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej.  

Przewodniczący dodał, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi 

dopomóż Bóg". 

Następnie wszyscy radni, zgodnie z listą odczytywaną przez najmłodszego wiekiem radnego 

p. Tomasza Szczepańskiego, złożyli ślubowanie. 

Ad. 5 

Powołanie Sekretarza obrad 

Radny - senior zaproponował kandydaturę radnego Marka Arentowicza. Zapytał, kto z 

radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło 

udział 16 radnych. Rada jednogłośnie przyjęła kandydaturę radnego Marka Arentowicza na 

sekretarza obrad.  
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Ad. 6 

Przyjęcie porządku obrad 

Radny senior odczytał porządek obrad (stanowi załącznik nr 4) zaproponowany przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu II kadencji. Zapytał czy radni mają uwagi do porządku 

obrad. Uwag nie było. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych, porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji skrutacyjnej.  

Radny – senior poinformował, że zgodnie z art. 17 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym 

rada powiatu może powoływać ze swojego grona stałe i doraźne komisje do określonych 

zadań, ustalając przedmiot ich działania oraz skład osobowy. Do przeprowadzenia wyborów 

zaplanowanych na sesję, konieczne jest powołanie komisji skrutacyjnej. 

Radny-senior poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji. 

Radny Damian Godziński zgłosił dwóch kandydatów – p. Marka Arentowicza oraz p. Marka 

Ząbkiewicza. 

Radny Zbigniew Ziejewski zaproponował, aby jeden radny zgłaszał jedną kandydaturę. 

Radny Damian Godziński poinformował, że zgłasza tylko kandydaturę p. Marka 

Ząbkiewicza. 

Radny Jan Rochewicz zgłosił kandydaturę p. Marka Arentowicza. 

Radna Jolanta Szulc zgłosiła kandydaturę radnego Zbigniewa Buzanowskiego. 

Wszyscy trzej kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

Radny – senior poprosił, aby członkowie komisji wytypowali ze swojego grona 

przewodniczącego. 

Radny - senior odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. Uchwałę 

nr I/1/06 (załącznik nr 5) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 

Radny - senior poinformował, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym 

Rada dokonuje wyboru przewodniczącego bezwzględną większością głosów, w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.  

Radny - senior poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Przewodniczącego Rady 

Powiatu. 

Radna Danuta Mazurkiewicz zgłosiła kandydaturę p. Marcina Lesińskiego. Radna 

argumentowała, że p. Lesiński jest osobą godną polecenia. Jest młody, przedsiębiorczy i 
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ambitny. Z powodzeniem prowadzi rodzinne gospodarstwo rolne. Jest działaczem 

społecznym oraz aktywnym członkiem Zgromadzenia Koła Łowieckiego. 

Radny – senior zapytał czy kandydat wyraża zgodę na kandydowanie.  

P. Lesiński wyraził wolę kandydowania. 

Radny - senior poprosił członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania i 

zarządził przerwę. 

Po przerwie komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Wszyscy radni otrzymali karty 

do głosowania opatrzone pieczęcią. 

Radca prawny p. Maciej Sikorski zapoznał radnych z zasadami głosowania obowiązującymi 

przy wyborze przewodniczącego rady.  

Przystąpiono do głosowania. Radni wrzucali karty do urny, w kolejności odczytywanej przez 

Przewodniczącego komisji skrutacyjnej – p. Marka Ząbkiewicza.  

Radny - senior zarządził przerwę na ustalenie wyników głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania (załącznik 

nr 6). 

Radny – senior odczytał uchwałę nr I/2/06 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu (załącznik nr 7), zgodnie z którą funkcję tę powierzono p. Marcinowi Lesińskiemu.  

Przewodniczący Rady Marcin Lesiński podziękował radnym za powierzenie mu tak 

zaszczytnej funkcji. Stwierdził, że nie ma doświadczenia w pracy samorządowej, ale szybko 

się uczy; z pewnością nie zawiedzie zaufania radnych i będzie godnie reprezentował powiat.  

Radny – senior złożył gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu i przekazał 

prowadzenie obrad. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady 

Powiatu 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 14 ust. 1 rada powiatu wybiera ze swego 

grona jednego lub dwóch wiceprzewodniczących. Zgodnie z projektem uchwały, proponuje 

się, aby Rada miała jednego wiceprzewodniczącego.  

Następnie zapytał czy ktoś z radnych ma inne propozycje. Innych propozycji nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. Uchwała 

nr I/3/06 (załącznik nr 8) została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

Przewodniczący zgłosił kandydaturę radnej Danuty Mazurkiewicz. Pani Mazurkiewicz mgr 

administracji - to osoba zainteresowana dobrem społeczności lokalnej. Niezwykle energiczna 

i przedsiębiorcza, sprawnie zarządzająca gospodarstwem. Jest zaangażowana w pracę 

społeczną. Była wielokrotnie wyróżniana za działalność na rzecz szkół. Kandydatka na 

funkcję Wiceprzewodniczącej Rady to osoba skuteczna, posiadająca duże wsparcie społeczne.  

P. Mazurkiewicz wyraziła wolę kandydowania na stanowisko. Innych kandydatur nie było. 

Przewodniczący poprosił członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania 

i zarządził przerwę.  

Po przerwie komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Wszyscy radni otrzymali karty 

do głosowania opatrzone pieczęcią. 

Radca prawny poinformował, że zasady głosowania są identyczne jak przy wyborze 

przewodniczącego rady. 

Przeprowadzono głosowanie zgodnie z ustaloną procedurą. 

Po przerwie poprosił Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

(załącznik nr 9). 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z uchwałą nr I/4/06 (załącznik nr 10), Rada 

powierzyła funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu pani Danucie Mazurkiewicz.  

Przewodniczący złożył gratulacje radnej Mazurkiewicz. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego 

Zgodnie z § 45 Statutu Powiatu Nowomiejskiego rada powiatu wybiera zarząd w liczbie 5 

osób, w tym starostę. Stosownie do art. 27 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rada 

wybiera starostę bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, w głosowaniu 

tajnym. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Starostę Nowomiejskiego. 

Radny Jan Czapliński zgłosił kandydaturę radnego Stanisława Czajki. Pan Czajka sprawował 

funkcję Starosty Nowomiejskiego II kadencji. W latach 1998-2002 był wicestarostą powiatu, 

odpowiedzialnym za oświatę i zdrowie. Jest osobą niezwykle skuteczną w działaniu. Na 

szczególne wyróżnienie zasługuje przeprowadzenie restrukturyzacji szpitala. Było to zadanie 

niezwykle trudne, wymagające szerokich konsultacji społecznych i przekonania wielu 

środowisk o konieczności podjęcia radykalnych działań. Dowodem na dobre i nowoczesne 
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zarządzanie powiatem przez p. Stanisława Czajkę jest pozyskiwanie środków zewnętrznych. 

Ich skuteczne pozyskiwanie to jeden z motorów rozwoju powiatu. Przystosowanie urzędu do 

sprawnej absorbcji środków i doświadczenie w realizacji projektów to umiejętność niezbędna 

przy podziale środków unijnych na lata 2007-2013. P. Stanisław Czajka jako starosta powiatu 

i jednocześnie szef urzędu ważne miejsce w pracy Starostwa wyznaczył ciągłemu 

doskonaleniu systemu zarządzania jakością. Podnoszenie jakości usług w administracji to 

nowe standardy wymagane w nowoczesnych urzędach. 

Przewodniczący zapytał czy są inne kandydatury. Innych kandydatur nie było. 

Kandydat wyraził wolę kandydowania na stanowisko Starosty Nowomiejskiego.  

Radny Zbigniew Ziejewski powiedział, że radni chcą zadać kilka pytań kandydatowi. 

Radna Szulc powiedziała, że chce się zapytać p. Starostę do kilka spraw, w oparciu o jego 

ulotkę wyborczą. Radna stwierdziła, że w ulotce tej starosta dzieli powiat na „A” i „B”; pisze 

w niej m.in. tak:„z terenu powiatu niektóre środowiska zazdroszczą mi, że gmina Biskupiec 

ma swojego człowieka na stanowisku starosty”. Radna stwierdziła, że nie wie jak można było 

tak napisać. W ulotce napisano również: „odnowy dróg powiatowych, ze szczególnym 

uwzględnieniem dróg w gminie Biskupiec”. Radna powiedziała, że Starosta nie może dzielić 

powiatu na gminę Biskupiec i resztę świata. Dodała, że jeżeli do tej pory tak było, to było 

bardzo źle. 

Starosta powiedział, że pragnie uzmysłowić radnej, iż w wyborach do Rady Powiatu 

kandydował z okręgu wyborczego nr 1 – gmina Biskupiec, w związku z czym w swojej ulotce 

nie występował jako gospodarz powiatu, tylko kandydat na radnego powiatu. Jego 

elektoratem wyborczym byli mieszkańcy gminy Biskupiec, a więc czuł się w obowiązku 

wskazać w ulotce co do tej pory zrobił dla gminy i co jeszcze zamierza zrobić. Starosta 

podkreślił, że nigdy nie stosował takiego podziału o jakim mówiła radna Szulc. Następnie 

odniósł się do fragmentu ulotki mówiącego o tym, że „z terenu powiatu niektóre środowiska 

zazdroszczą...”. Stwierdził, że napisał o tym i tak delikatnie, bo fakt, że w II kadencji 

Przewodniczący Rady Powiatu i Starosta byli z tej samej gminy- gm. Biskupiec, był dla wielu 

osób trudny do zaakceptowania. Starosta podkreślił, że w ulotce wspomniał jedynie o 

remontach dróg na terenie gminy Biskupiec, bo tam kandydował, co nie zmienia faktu, że 

drogi remontowano w każdej z gmin. 

Radna Szulc powiedziała, że w ulotce jest również mowa o tym, że w przyszłości Starosta 

będzie uwzględniał szczególnie gminę Biskupiec. Radna powiedziała, że Starosta mieni się 

inicjatorem i liderem takich działań jak: oddłużenie i odbudowa szpitala. Radna stwierdziła, 
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że gdyby nie poprzednia Rada, to nie byłoby ani szpitala, ani oddłużenia, a kiedy trzeba było 

iść na sesję Rady Miasta, to p. Starosty nie było.  

Starosta powiedział, że kandydował na radnego powiatu, a nie na stanowisko starosty; nie 

chodziło mu o to, aby podkreślać swoje zasługi dla całego powiatu. W ulotce napisał jedynie, 

że sprawuje funkcję Starosty Nowomiejskiego, bo istotnie – do momentu wyboru starosty na 

nową kadencję, taką funkcję pełni. Powtórzył, że jego celem w wyborach samorządowych 

było uzyskanie mandatu radnego. Jeżeli chodzi o restrukturyzację i odbudowę szpitala, nikt z 

radnych II kadencji nie może zarzucić mu, że mówił iż sukces szpitala, to wyłącznie jego 

zasługa. Na ostatniej sesji Rady Powiatu w dniu 24 października br. kierował podziękowania 

w pierwszej kolejności do Rady Powiatu, także do Zarządu Powiatu, dyrekcji i załogi szpitala. 

Na ulotce napisał, że przyczynił się do odbudowy i restrukturyzacji szpitala, bo takie są fakty. 

Starosta poinformował, że wspólnie z dyrekcją szpitala oraz byłym Wicestarostą monitował w 

sprawie szpitala u służb Wojewody; gdyby nie te starania, nie wiadomo byłoby czy szpital 

nowomiejski po przekształceniach, będzie mógł skorzystać z zapisów ustawy o 

restrukturyzacji. Starosta dodał, że nigdy o tym głośno nie mówił, bo jest skromną osobą, ale 

nie bez znaczenia jest fakt, iż w gminie Biskupiec zdobył największą ilość głosów na 

radnego. Spotkał się też z opiniami wielu osób na swój temat. Mówili oni: „normalny 

człowiek”, „jak był dyrektorem szkoły, wicestarostą czy starostą nie zmienił się, jest 

normalny”. 

Radny Ziejewski stwierdził, że w temacie szpitala p. Starostę chyba zawodzi pamięć, ale są 

osoby które pamiętają włączanie się p. Starosty w sprawy służby zdrowia, „jak chował 

głowę”. Kiedy było spotkanie w szpitalu z załogą, Starosta wracał z Olsztyna; dyrektor 

Karwowski dzwonił do Starosty, aby przyszedł i spotkał się z załogą, ale p. Starosta na to 

spotkanie nie przybył. Radny Ziejewski odniósł się do sprawy konkursu na dyrektora szpitala. 

Radny powiedział, że Starosta negował wybór dyrektora; teraz mówi że dokonał trafnych 

decyzji, a osobiście występował do Ministerstwa Zdrowia z zapytaniem czy konkurs był 

właściwie przeprowadzony. Radny powiedział, że na ostatnim etapie przekształcenia szpitala, 

Rada Miasta z p. Burmistrz chciała przejąć mienie szpitala, które było istotnym elementem 

prywatyzacji. Sprawa była podnoszona na sesji Rady Miasta, ale p. Starosta na nią nie 

poszedł, bo stwierdził, że nie widzi możliwości współpracy z p. Lidią Grabowską. Radny 

powiedział, że wspólnie z p. Wicestarostą i p. Karwowskim poszli na tą sesję, i po ich 

wystąpieniu samorząd miasta zrezygnował z wpuszczenia komornika na teren szpitala. Radny 

stwierdził, że chce jeszcze zadać p. Staroście kilka pytań, choć już teraz wiadomo że do końca 
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sesji wszystkie głosowania będą się odbywać stosunkiem głosów 10:7. Radny poprosił p. 

Starostę o odpowiedź jakiej partii politycznej jest obecnie członkiem. 

Starosta stwierdził, że nigdy nie przypisywał sobie zasługi wyboru p. Karwowskiego na 

stanowisko dyrektora szpitala; oczywiste jest bowiem, że wyboru dokonała komisja 

konkursowa. Były jednak pewne wątpliwości prawne co do pracy i werdyktu komisji, zatem 

nie było nic złego w tym, że wystąpiono do ministerstwa o opinię prawną. Starosta 

poinformował również, że wielokrotnie uczestniczył na sesjach Rady Miasta, na których 

omawiano sprawy szpitala i nie tylko; wiele razy był na sesjach gminnych. Dodał, że nie 

przypomina sobie, aby unikał uczestnictwa w sesjach, a jeśli w którejś nie mógł uczestniczyć, 

to dlatego że w tym czasie przebywał służbowo poza urzędem. Jeżeli chodzi o przynależność 

do partii, Starosta stwierdził, że „jeżeli p. Ziejewski – Prezes Zarządu Powiatowego PSL nie 

wie, że starosta do chwili obecnej posiada legitymację członka PSL, to kto ma wiedzieć”. 

Starosta stwierdził, że przykre jest to, że w opinii jednej czy dwóch osób, nie jest mile 

widziany w szeregach PSL. Poinformował, że z ramienia PSL startował do Senatu RP i 

uzyskał ponad 32 tys. zł. głosów. Potem, p. Ziejewski rekomendował go z ramienia PSL na 

funkcję wicewojewody, a dziś robi wszystko, żeby Czajka zszedł ze stanowiska starosty. 

Starosta dodał, że p. Żelichowski złożył mu propozycję kandydowania z ramienia PSL w 

wyborach uzupełniających do Senatu, bo p. Gelert straciła swój mandat. Starosta powiedział, 

że do niedawna był przekonany, że wszyscy będą współrządzić powiatem, że on nadal będzie 

członkiem PSL, ale w chwili obecnej jest mu do tej opcji politycznej bardzo daleko. 

Następnie poprosił o wykreślenie go z PSL.  

Radny Ziejewski powiedział, że p. Starosta uczestniczył na konferencjach wyborczych PSL w 

Warszawie, był tam służbowym samochodem. Radny powiedział, że jako były 

Przewodniczący Rady, nie przypomina sobie, aby podpisywał delegację służbową Starosty do 

Warszawy bądź też jego wniosek urlopowy. Radny stwierdził, że p. Starosta może 

wytłumaczyć iż tego dnia, załatwiał przy okazji inne sprawy w Warszawie, ale w godz. 10 - 

14 na pewno był na konferencji, a o 14.30 na obiedzie i nie było wówczas mowy o 

jakichkolwiek wizytach w urzędach. Radny Ziejewski zapytał także czy p. Starosta miał 

prawo prowadzić kampanię wyborczą w szkole rolniczej w Czachówkach; rozdawać tam 

ulotki i wykorzystywać szkołę w swojej kampanii wyborczej. Radny zapytał ponadto, jaka 

firma specjalistyczna wybudowała p. Staroście polbruk, ogrodzenie, przywiozła kostkę 

brukową, czy starosta ma na to rachunki. 

Starosta poinformował, że nie jeździ do Warszawy w jednym tylko celu, ale stara się łączyć 

kilka spraw. Przed spotkaniem na konwencji PSL, załatwiał od rana sprawy służbowe. 
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Starosta stwierdził, że nie jest jego winą, że po zebraniu z rodzicami w szkole w 

Czachówkach pojawiły się jakieś jego ulotki. Stało się tak dlatego, że jeden z klientów 

sklepu, gdzie leżały ulotki, wziął sporą ich ilość i zabrał ze sobą na spotkanie w szkole. 

Starosta wyraził ubolewanie, że tak się stało i przeprosił za taki incydent. Zapewnił, że 

działania zamierzonego w tym nie było. Starosta powiedział, że nie będzie przedstawiał tu 

żadnych rachunków, jest to jego prywatna sprawa. Ogrodzenie budował p. Marek Reszka ze 

Skarlina. Jeżeli p. Ziejewski ma wątpliwości co do tej sprawy, to może zrobić z nich użytek. 

Starosta powiedział, że wie o p. Ziejewskim w Szwarcenowie bardzo dużo, m.in. na temat 

jego 60 działek w gminie Biskupiec do brzegu jeziora uzbrojonych w wodę, kanalizację, 

drogę asfaltową. Do firmy „Ziemar” też jest droga wyasfaltowana.  

Radny Ziejewski stwierdził, że starosta nie odpowiedział jaka firma położyła mu polbruk; nie 

wspomniał również ile działek rekreacyjnych kupił na terenie gminy Biskupiec. 

Starosta odparł, że polbruk położyła firma prywatna. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos.  

Radny Lech Czajkowski wyraził zdziwienie, że jego dwaj przedmówcy tyle wiedzieli, a tak 

mało mówili w czasie trwania II kadencji Rady. Radny zapytał czy należy to rozumieć w ten 

sposób, że pozostali członkowie Rady byli oszukiwani; zapytał czy wypowiedzi 

przedmówców oznaczają, że radni z pozostałych gmin byli aż tak nieudolni, że pozwolili 

„przeciągnąć” wszystkie inwestycje w stronę jednej gminy. Radny powiedział, że tak chyba 

nie było, a jeśli nawet coś zostało zrobione, to nie za zgodą jednej osoby, ale dwóch. Radny 

powiedział, że przez wiele lat swojej działalności w samorządzie, nigdy nie skorzystał z 

majątku gminnego czy powiatowego, a nie można tego samego powiedzieć o innych radnych. 

Rada II kadencji, w imię gospodarności i potrzeby, szła na rękę niektórym radnym. Radny 

zapytał, którego roku dotyczy sprawa polbruku o jakiej mówi radny Ziejewski. 

Radny Ziejewski odparł, że jest to świeża sprawa. 

Radny Czajkowski zapytał, dlaczego radni nie byli o takich sprawach informowani; dodał, że 

jest zażenowany tym, że jako radny nie wiedział o wielu istotnych sprawach. Powiedział 

także, iż wiele zasług o których była dziś mowa, nie była dziełem jednej osoby, tylko są to 

zasługi wspólne, a jeśli coś było zatajone między dwiema osobami – to jest to szokujące. 

Przewodniczący powiedział, że czas zamknąć dyskusję. 

Radny Ziejewski powiedział, że Przewodniczący nie ma prawa zamknąć dyskusji, dopóki 

radni zgłaszają pytania. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 
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Radna Szulc powiedziała, że celem radnych nie było wywoływanie awantury. Wcześniej 

nakreślono bardzo pozytywną sylwetkę p. Starosty, a w II kadencji działo się różnie. Radna 

powiedziała, że zawsze starała się zajmować stanowisko zgodne z jej sumieniem i dla dobra 

powiatu, stąd jej wypowiedzi. 

Starosta poinformował, że p. Szulc będąc radną powiatu skorzystała z mienia powiatu i 

zakupiła działkę na rzecz swojej prywatnej instytucji. 

Radna wyjaśniła, że był to tzw. wykup konieczny, nic z tą działką nie zrobiła poza 

położeniem polbruku i uporządkowaniem terenu wokół przychodni. W opinii prawnika było 

to zgodne z prawem. 

P. Walenty Rudnicki zapytał czy publiczność może zadawać pytania. 

Przewodniczący odparł, że nie. 

Radny Ziejewski zapytał jak p. Starosta widzi przyszłą współpracę z nową p. Burmistrz oraz 

czy przewiduje ważne zmiany kadrowe w starostwie. 

Starosta poinformował, że zaraz po wyborach samorządowych złożył nowo wybranej p. 

Burmistrz gratulacje oraz deklarację szerokiej, konstruktywnej współpracy. Podobnie postąpił 

w przypadku wszystkich wójtów gmin. P. Ziejewski natomiast, powiedział na spotkaniu, 

które odbyło się w poniedziałek: „możecie sobie pomarzyć o pozyskaniu środków unijnych w 

takim układzie koalicji, bo w Sejmiku będzie rządziła PO z PSL”. Starosta powiedział, że jest 

to „tragedia”. Poinformował, że z powiatu wychodzi wiele wniosków unijnych, sporo 

uzyskuje poparcie i należy mieć nadzieję, że tak będzie nadal. Jeżeli jednak ktoś zastrasza i 

mówi, że „w Olsztynie ma decydentów i Starosty Czajki w żadne drzwi nie wpuszczą”, to on 

ze stanowiska Starosty zrezygnuje, bo w tej sytuacji nie będzie widział możliwości pracy na 

rzecz powiatu.   

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zadać jeszcze pytanie. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący poprosił członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania 

i zarządził przerwę.  

Po przerwie komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Wszyscy radni otrzymali karty 

do głosowania opatrzone pieczęcią. 

Radca prawny poinformował, że zasady głosowania pozostają niezmienione. 

Przeprowadzono głosowanie zgodnie z ustaloną procedurą. 

Po przerwie poprosił Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

(załącznik nr 11). 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z uchwałą nr I/5/06 (załącznik nr 12), Rada na 

Starostę Nowomiejskiego wybrała pana Stanisława Czajkę.  
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Starosta stwierdził, że podchodzi z szacunkiem do wyników głosowania, także do 7 głosów 

przeciwnych jego kandydaturze. Zadeklarował chęć współpracy z całą Radą Powiatu, 

ponieważ nie wyobraża sobie dalszej jej pracy na zasadach „koalicja – opozycja”.  

Ad. 12 

Podjecie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 27 ust. 3 rada powiatu wybiera wicestarostę 

na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Przewodniczący poprosił Starostę o podanie kandydatury na stanowisko Wicestarosty 

Nowomiejskiego.  

Starosta na stanowisko Wicestarosty zaproponował Pana Jana Rochewicza. Pan Jan 

Rochewicz będąc radnym poprzedniej kadencji Rady Powiatu, okazał się jednym z jej 

bardziej aktywnych członków. Na sesjach Rady Powiatu często wyrażał swoje zdanie w 

sprawach ważnych dla powiatu i jego społeczności. Jako przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku brał czynny udział w jej pracach. Dał się poznać również jako 

działacz społeczny, zasłużenie uhonorowany przez Prezydenta RP brązowym Krzyżem 

Zasługi. Działając w stowarzyszeniach poznał specyfikę sektora pozarządowego.  

Przewodniczący zapytał czy kandydat wyraża zgodę na kandydowanie.  

Kandydat wyraził zgodę.   

Przewodniczący poprosił członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania 

i zarządził przerwę.  

Po przerwie komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Wszyscy radni otrzymali karty 

do głosowania opatrzone pieczęcią. 

Radca prawny poinformował, że głosowanie odbywa się zwykłą większością głosów tzn. 

kandydat zostaje wybrany, jeżeli głosów „za” jest więcej niż głosów „przeciw”.  

Przeprowadzono głosowanie zgodnie z ustaloną procedurą. 

Po przerwie poprosił Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

(załącznik nr 13). 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z uchwałą nr I/6/06 (załącznik nr 14), Rada na 

stanowisko Wicestarosty Nowomiejskiego wybrała jednogłośnie pana Jana Rochewicza. 

P. Rochewicz podziękował za wybór. Przyznał, że nie spodziewał się aż takiego poparcia. 

Zapewnił, że nie dzieli ludzi według przynależności partyjnej, że zawsze liczy się dla niego 

człowiek.   
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu 

Przewodniczący poprosił Starostę o wskazanie kandydatów na pozostałych członków Zarządu 

Powiatu. 

Starosta przedstawił kandydatury radnych: Lecha Czajkowskiego, Jana Czaplińskiego oraz 

Damiana Godzińskiego. Za kandydaturami przemawia dotychczasowe aktywne uczestnictwo 

w życiu powiatu nowomiejskiego. W przypadku dwóch pierwszych kandydatur na uwagę 

zasługuje udział w pracach Rady Powiatu II kadencji i działających przy niej komisjach, a 

także członkostwo w Radzie Społecznej przy SP ZOZ. Kandydatura p. Damiana 

Godzińskiego daje pewność dobrych kontaktów z lokalnym biznesem. Wszyscy trzej radni 

posiadają wiedzę i doświadczenie w zakresie samorządności. Mają duże wsparcie społeczne i 

zaufanie mieszkańców powiatu.  

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący poprosił członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania 

i zarządził przerwę.  

Po przerwie komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Wszyscy radni otrzymali karty 

do głosowania opatrzone pieczęcią. 

Radca prawny poinformował, że procedura głosowania jest identyczna jak przy wyborze 

wicestarosty. 

Przeprowadzono głosowanie zgodnie z ustaloną procedurą. 

Po przerwie poprosił Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

(załącznik nr 15). 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z uchwałą nr I/7/06 (załącznik nr 16), Rada na 

członków Zarządu Powiatu wybrała panów: Lecha Czajkowskiego, Jana Czaplińskiego oraz 

Damiana Godzińskiego. 

Radca prawny zgłosił potrzebę autopoprawki uchwał dotyczących powołania komisji stałych 

Rady Powiatu. Poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Nowomiejskiego, Rada 

powołuje jedynie składy osobowe komisji, natomiast przewodniczących i 

wiceprzewodniczących komisje wybierają ze swojego grona. Radca dodał, że wyjątek 

stanowi uchwała w sprawie Komisji Rewizyjnej, której treść pozostaje bez zmian i jest 

zgodna ze Statutem. Radca zwrócił uwagę, że radny może być członkiem nie więcej niż 

dwóch komisji stałych.  

 



 13 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

pracy w komisji. 

Radna Trzaskalska zgłosiła kandydaturę radnego Zbigniewa Ziejewskiego. 

Radny Godziński zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Szczepańskiego. 

Radny Jabłoński zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Trzaskalskiej. 

Radny Czapliński zgłosił kandydaturę radnego Marka Ząbkiewicza. 

Radny Ziejewski zgłosił kandydaturę radnego Wacława Jabłońskiego. 

Radna Trzaskalska zgłosiła kandydaturę radnego Zbigniewa Buzanowskiego. 

Radny Jabłoński zgłosił kandydaturę radnego Ryszarda Figurskiego. 

Radny Buzanowski zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Szulc. 

Radny Julian Stasiuk zaproponował, aby zamknąć listę kandydatów. 

Wszyscy kandydaci wyrazili wolę pracy w komisji. 

Radny Lech Czapliński poprosił o odczytanie listy dotychczas zgłoszonych kandydatów. 

Starosta zgłosił kandydatury radnych Damiana Godzińskiego oraz Lecha Czajkowskiego. 

Radny Ziejewski zgłosił kandydaturę radnego Juliana Stasiuka. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za podjęciem uchwały, kto jest przeciw. 

W trakcie głosowania radny Ziejewski zapytał ilu dokładnie jest kandydatów – dziesięciu czy 

jedenastu. 

Przewodniczący polecił jeszcze raz odczytać listę kandydatów. 

Radny Czajkowski zgłosił kandydaturę radnej Danuty Mazurkiewicz. 

Radny Ziejewski powiedział, że lista została już zamknięta, przystąpiono już do głosowania. 

Radny Czajkowski powiedział, że nie był przegłosowany wniosek radnego Stasiuka o 

zamknięciu listy, wobec czego on ma prawo zgłosić jeszcze jedną kandydaturę do komisji. 

Radny Ziejewski nie zgodził się z przedmówcą, jego zdaniem uchwała została 

przegłosowana. 

Radny Czajkowski powiedział, że uchwała była odczytana, ale bez listy osób; lista 

kandydatów nie została zamknięta. 

Przewodniczący poprosił radcę prawnego o opinię. 

Radca prawny powiedział, że wniosek formalny radnego Stasiuka nie było głosowany. W 

trakcie głosowania nad uchwałą, padła prośba o ponowne odczytanie listy. Radca 

zaproponował, aby przegłosować zmianę porządku obrad, uchylić uchwałę, mimo iż 

głosowanie nie zostało zakończone i jeszcze raz przeprowadzić głosowanie nad uchwałą. 
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Radny Ziejewski powiedział, że porządek obrad został ustalony na początku sesji i nie można 

go zmieniać w jej trakcie.  

Radny Czajkowski powiedział, że nie można uchylać czegoś, co nie zostało przegłosowane; 

głosowanie nad uchwałą nie zostało zakończone; przez nieuwagę nie był głosowany także 

wniosek radnego Stasiuka. 

Radny Ziejewski powtórzył, że w trakcie głosowania poprosił jedynie o podanie ostatecznej 

liczby kandydatów, ale głosowanie było. 

Radca prawny poprosił o 10 minut przerwy. 

Po przerwie radca prawny poinformował, że głosowanie formalnie się nie zakończyło; nie 

dokończono liczenia głosów „za”, w związku z czym należy przeprowadzić reasumpcję 

głosowania. Przed reasumpcją głosowania, do treści odczytywanej przez Przewodniczącego 

uchwały, należy wpisać wszystkich zgłoszonych kandydatów, w tym kandydata zgłoszonego 

przez radnego Czajkowskiego tzn. p. Danutę Mazurkiewicz. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały z wszystkimi nazwiskami kandydatów do pracy w 

komisji. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. Uchwałę nr I/8/06 (załącznik nr 17) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji. 

Radny Czajkowski zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Szczepańskiego. 

Radny Godziński zgłosił kandydaturę radnego Lecha Czajkowskiego. 

Innych kandydatur nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. Za 

uchwałą nr I/9/06 (załącznik nr 18) głosowało 16 radnych, jedna osoba wstrzymała się od 

głosu. 

Ad. 16  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Przyrody 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji. 

Radny Szczepański wnioskował o przerwę.  

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przewie Przewodniczący ponowił prośbę o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji. 

Radny Rochewicz zgłosił kandydaturę radnych Marka Arentowicza. 

Radna Mazurkiewicz zgłosiła kandydaturę radnego Marcina Lesińskiego. 
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Innych kandydatur nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. Uchwała 

nr I/10/06 (załącznik nr 19) została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 17  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Polityki 

Społecznej i Ochrony Zdrowia 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji. 

Radna Katarzyna Trzaskalska zgłosiła kandydaturę radnego Wacława Jabłońskiego. 

Wicestarosta zgłosił kandydaturę radnej Danuty Mazurkiewicz. 

Radna Szulc zgłosiła kandydaturę radnej Katarzyny Trzaskalskiej. 

Radny Czajkowski zgłosił kandydaturę Jana Rochewicza. 

Radny Jabłoński zgłosił kandydaturę radnego Ryszarda Figurskiego. 

Wicestarosta zgłosił kandydaturę radnego Jana Czaplińskiego. 

Radny Ziejewski zgłosił kandydaturę radnego Juliana Stasiuka. 

Starosta zgłosił kandydaturę radnego Damiana Godzińskiego. 

Radny Buzanowski zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Szulc. 

Starosta zgłosił kandydaturę radnego Marcina Lesińskiego. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. Uchwała 

nr I/11/06 (załącznik nr 20) została podjęta jednogłośnie. 

Radny Ziejewski zapytał radcę prawnego czy Przewodniczący Rady Powiatu może być 

członkiem komisji. 

Radca prawny poinformował, że nie ma takiego zakazu, wyjątek stanowi Komisja Rewizyjna. 

Radny Ziejewski zapytał czy takie same zasady dotyczą członków Zarządu. 

Radca odparł, że tak. 

Ad. 18  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji. 

Radny Czapliński zgłosił kandydaturę radnego Marka Ząbkiewicza. 

Radny Szczepański zgłosił kandydaturę radnego Marka Arentowicza. 

Radny Stasiuk zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Buzanowskiego. 

Radna Trzaskalska zgłosiła kandydaturę radnego Zbigniewa Ziejewskiego. Zwróciła 

jednocześnie uwagę, że Przewodniczący przy zgłaszaniu kandydatur patrzy tylko w lewą 

stronę. 

Przewodniczący przystąpił do odczytania projektu uchwały.  
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W trakcie odczytywania uchwały radny Ziejewski zwrócił uwagę, że na razie zgłoszono 

jedynie kandydatów do komisji. 

Radna Trzaskalska poparła przedmówcę. Powiedziała, że nie ustalono jeszcze podziału 

funkcji w komisji, tylko zgłoszono kandydatów. 

Starosta zaproponował, aby najpierw przegłosować listę kandydatów, a potem kolejno 

głosować za przydzieleniem im funkcji w komisji. 

Przewodniczący odczytał listę kandydatów: Marek Ząbkiewicz, Marek Arentowicz, Zbigniew 

Buzanowski i Zbigniew Ziejewski. Za ustaleniem takiego składu osobowego komisji 

głosowało 17 radnych. 

Przewodniczący poprosił o wskazanie spośród kandydatów przewodniczącego. 

Starosta zaproponował p. Marka Ząbkiewicza. 

Radny Figurski powiedział, że w porządku obrad sesji nie ma uchwały w sprawie powołania 

przewodniczącego komisji, jest uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący powiedział, że w porządku nie ma takiego punktu; jest natomiast tytuł 

uchwały, a w jej treści wyszczególnienie funkcji, jakie mają pełnić jej członkowie. 

Starosta zaproponował, aby podobnie jak w przypadku innych komisji ,również członkowie 

Komisji Rewizyjnej wybrali ze swojego grona przewodniczącego, zastępcę 

przewodniczącego i sekretarza.  

Radny Czajkowski powiedział, że podjęcie uchwały jest w porządku obrad, do porządku 

załączono projekt uchwały i nie ma przeszkód, aby uchwałę podjąć; chyba ze komuś zależy 

na tym, aby „rozwalić” obrady. 

Radca prawny poinformował, że w Statucie Powiatu jest wyraźny zapis mówiący o tym, iż 

funkcje w Komisji Rewizyjnej ustala Rada. Do tej pory wytypowano kandydatów, a teraz 

trzeba przeprowadzić głosowania, aby było wiadomo, kto jakie funkcje pełni w komisji. 

Radny Ziejewski wnioskował, aby po tym punkcie obrad ogłoszona została przerwa w celu 

odbycia posiedzeń komisji i wyboru jej przewodniczących i wiceprzewodniczących. 

Starosta zapytał czy członków komisji musi być trzech. 

Radca wyjaśnił, że nie ma limitu w ilości członków komisji, natomiast trzy stanowiska są 

obowiązkowe. 

Przewodniczący powiedział, że padła propozycja p. Starosty, aby przewodniczącym komisji 

był radny Ząbkiewicz. 

Radny Ziejewski zaapelował do radnych o poparcie na stanowisko przewodniczącego 

kandydatury radnego Buzanowskiego. 
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Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Ząbkiewicz był 

przewodniczącym Komisji Rewizyjnej. Za głosowało 10 radnych, 4 było przeciw, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na stanowisko Zastępcy 

Przewodniczącego. 

Radny Czapliński zaproponował kandydaturę radnego Buzanowskiego. 

Radny Buzanowski nie wyraził zgody. 

Starosta zaproponował radnego Ziejewskiego. 

Radny Ziejewski nie wyraził zgody. 

Starosta zaproponował radnego Arentowicza. 

Radny Arentowicz wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Arentowicz był Zastępcą 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Za głosowało 10 radnych, 3 było przeciw, 4 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na stanowisko Sekretarza komisji. 

Radny Ziejewski zaproponował kandydaturę radnego Buzanowskiego. 

Radny Buzanowski wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Buzanowski pełnił funkcję 

Sekretarza Komisji Rewizyjnej. Za głosowało 16 radnych, jedna osoba wstrzymała się od 

głosu. 

Przewodniczący odczytał jednolity projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

Uchwałę nr I/12/06 (załącznik nr 21) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

Sprawy różne 

Radny Ziejewski powtórnie głosował o przerwę w celu ukonstytuowania się komisji. 

Przewodniczący zarządził przerwę. 

Po przerwie, Przewodniczący poinformował, że komisje zakończyły obrady i wytypowały z 

swojego grona przewodniczących i wiceprzewodniczących: 

1. Budżetowa – Przewodniczący – Zbigniew Ziejewski, Wiceprzewodniczący – Ryszard 
Figurski; 

2. Bezpieczeństwa Publicznego – Przewodniczący - Szczepański Tomasz; 
Wiceprzewodniczący - Czajkowski Lech; 

3. Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody – Przewodniczący - Arentowicz Marek, 
Wiceprzewodniczący - Lesiński Marcin; 
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4. Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia - Przewodnicząca – 
Trzaskalska Katarzyna, Wiceprzewodnicząca – Danuta Mazurkiewicz; 

Przewodniczący zapytał czy ktoś pragnie zabrać głos.  

Radny Ziejewski powiedział, że p. Starosta nie udzielił odpowiedzi na pytanie czy planuje 

zmiany kadrowe w starostwie. 

Starosta odparł, że kadra starostwa jest dobra, nie zakłada większych zmian; jeżeli takie będą 

– to tylko „kosmetyczne”. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że zwołuje posiedzenie Komisji 

Budżetowej na 14 grudnia br. godz. 1330. 

Radny Figurski zapytał czy sesje będą odbywały się w określone dni tygodnia czy też w 

różnych terminach. 

Radny Ziejewski powiedział, że dobrze jest ustalić jeden stały dzień w miesiącu. Do tej pory 

był to zwykle ostatni wtorek miesiąca. 

Przewodniczący powiedział, że podejmie w tej sprawie decyzję i skonsultuje z Radą. 

Ad. 20 

 Zakończenie obrad I Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady I Sesji trzeciej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 

       Protokół sporządziła:       Przewodniczący Rady Powiatu 
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